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Høringssvar til den nye økonomitildelingsmodel

På Fjordbakkeskolen vil vi gerne anerkende, at Fredericia kommune ser et behov for at
ændre den nuværende økonomitildelingsmodel. Vi er enige i, at modellen vi benytter i dag,
på ingen måde er til gavn for eleverne.

Vi er rigtig glade for, at Fredericia kommune vælger at sætte 13.8 millioner af til
folkeskolerne i Fredericia, penge der vil være til gavn for alle Fjordbakkeskolens elever.
Vi kan dog være bekymret for Fjordbakkeskolens fremtidige budget, hvordan ser det ud efter
3 år, når tildelingen på de 13,8 millioner stopper. Vores bekymring går på, om vi på
Fjordbakkeskolen skal spare penge, og vil vi stå i samme situation som nu, hvor vi inkluderer
flere elever end landsgennemsnittet.

Vi ser på Fjordbakkeskolen frem til mere vidensdeling og sparring med kommunens
specialskole, vi undrer os dog over, hvad specialskolens tilbud skal indeholde. Vi kunne
være bekymret for at denne sparring bliver tilfældig og uden et konkret formål.
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